
 

 

Dagsorden for skolebestyrelsesmøde d. 26. oktober kl.17.00-19.00 

 

 

Deltagere: Andrea 8D, Ea 9B (elevrådsformand), Kim, Tim, Henriette, Rasmus, Eva, Britta, Sanne, Christian 

 

Afbud:  

 

Ordstyrer: 

 

Referent: Christian 

 

Nr. Punktindhold 

Vedhæftet 

Beskrivelse 

Init. 

O/D/B 

Tid 

Referat 

 

0. Konstituering af bestyrelsen   

1.  Meddelelser: 

Formanden 

Skoleledelsen: Økonomi, øvrigt aktuelt, juniorklub, 
tilbagemelding på trafikplan-forberedelse 

 

30 min 

Skoleleder: 

Økonomi: 

Der har været økonomisk gennemgang med forvaltningens 
økonomikonsulent. Samlet overblik uddeles på mødet. 



Medarbejderne 

Eleverne 

Spørgetid 

 

-  

I foråret foretog ledelsen en tilpasning på personaleresurser, som slår fuldt 
igennem nu. Det forventede resultat i sidste budgetgennemgang er at skolens 
resultat d. 31/12 er ca. -230.000,- kr. Sannes bedste bud er et minus på 
500.000,- kr. Forventningen er dog et overskud d. 30/7-24. Der opslås en 
afdelingslederstilling i foråret 2024. 

I 2022 var der ikke tilstrækkelig personalekapacitet i SFO, og derfor har skolen 
opnormeret SFO (Samt SFO-2). 

Bestyrelsen tager oplægget til efterretning. 

Juniorklub: 

Personalet for SFO-2 er på plads (Liam og Jonas – klubassistent i 
ungdomsklubben). Tilbuddet kommer til at dække Nordager, Tingager og 
Friskolen. 

Lokalerne til SFO-2 er på plads. 

Orientering og nyt fra medarbejderne: 

Lukket punkt 

 

Støtteundervisning: 

Bestyrelsen har mulighed for at lave tilsyn med støtteundervisning, 
timefordeling mv. Dette tages op i forældrekredsen. 

 

Hærværk 2022: 

Det har vist sig, at omfanget af hærværk ikke i 2022 ikke har været nær så 
stor en udgift som ellers udmeldt. Ledelsen dykker ned i tallene på et 
kommende ledermøde, og sender en beretning til bestyrelsen herefter. 

 

Høringssvar vedr. modtageklasser 2024: 



I forbindelse med budgetforslag for 2024 om indførsel af lokale spec. klasser 
og mellemformer i FMK udsendes høring om flytning af modtageklasser til 
skolebestyrelsen. Indstillingen behandles endvidere i FællesMED for OL. Der 
sendes ikke høring til Lokal MED. SF har efter skolebestyrelsesmødet drøftet 
dette valg med chef for OL og vicekommunaldirektør for OL for en 
begrundelse for dette valg. Der henvises til, at chefen for OL kan træffe 
beslutninger indenfor eget område uden at involvere lokal MED. 

 

 

Byrådet besluttede af pladsmæssige årsager på Nordagerskolen, at 
modtageklasserne i indskoling og mellemtrin skal flyttes til Espe i 2024. Dette 
burde personalet have været orienteret om. Udskolingens modtageklasse 
bliver på Nordagerskolen. Sanne forventer, at personalet i indskoling og 
mellemtrin kan beholdes på Nordagerskolen. 

Elever: 

Temalinjer: 

Det er rigtig svært at holde motivationen, hvis man ikke får det man allerhelst 
vil. Elevrådet vil gerne have en ordning, hvor det bliver mere klubagtigt. Man 
kan altså fra gang til gang melde sig til (med et bestemt antal pladser). 
Elevinitiativet kan styrkes gevaldigt ved en involvering. Nogle hold kunne 
være elevstyret – med en mulighed for at tilsynet overholdes. Elevrådet vil 
lave en undersøgelse i de kommende to uger. 

Gårdvagter: 

Eleverne har brug gårdvagterne da de giver gode frikvarterer. Lok. 01 er 
meget populært, og det er ærgerligt, når det er lukket pga. fravær i 
personalegruppen.  

Ture ud af huset: 

Eleverne ser gerne flere ture ud af huset (koblet på den undervisning som er 
på skolen). 



 

Ordblindehjælp: 

Eleverne kan få den hjælp de har brug for hos skolens læsevejleder. 

Indtjening: 

8. årgang kan tjene penge på Hartland igen. 

 

2. Planlægning af årsmøde:  

Hvem gør hvad - oplæg fra Tim 

 

30 min 

 

Bestyrelsens arbejde i året 

Spørgsmål og ideer 

Suppleringsvalg (2 medlemmer og 3 suppleanter) 

 

3.  Spisning: 

Oversigt over årets møder. Udkast udsendes inden 
mødet 

 

15 min 

 

 

4.  Henvendelse til ungdomsskolen: 

Efterlysning af flere ungdomsskoletilbud nord for 

Faaborg. Oplæg fra Tim. 

D/B 

30 min 

Bestyrelsen vil gerne trække flere tilbud fra Ungdomsskolen til Ringe. 

De fleste hold ligger i Faaborg, og de fleste unge bor i området omkring Ringe. 

Bestyrelsen vil gerne i dialog med ungdomsskolen. 

5. Eventuelt 

 

 

10 min 

 

O/D 

 

 Kommende møde:  Tildelingsmodel for skolerne 

Hvordan får vi flere af ungdomsskolens tilbud til Ringe? 

 


